

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AD-DULAYL INDUSTRIAL PARK & REAL ESTATE COMPANY P.L.C Date: 14-03-2021 02:10:39 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الضليل الصناعي العقاري التاريخ: 14-03-2021 02:10:39 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of AD-DULAYL INDUSTRIAL PARK & REAL ESTATE COMPANY P.L.C cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 04-04-2021 at https://zoom.us/webinar/register/WN_Og2kLsvMQ6Cp 5 to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة مجمع الضليل الصناعي العقاري دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 04-04-2021 الساعة 11:00 في https://zoom.us/webinar/register/WN_Og2kLsvMQ6Cp 5 وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Recommendation to the General Assembly to approve the distribution of bonus shares to the company's shareholders at a rate of 6% of the capital.</p>	<p>التوصية للهيئة العامة للموافقة على توزيع اسهم مجانية على مساهمين الشركة بنسبة 6% من راس المال.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Amer Mofeed Salem AlQous Position: Finance Manager</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Amer Mofeed Salem AlQous المنصب: مدير مالي</p>